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Abstract (en)
1. Overshoe (2) for cross-country skiing, characterized in that it comprises a knitted slipper of which the end of the foot has a substantially circular
opening (3) intended to permit the end to pass in front of the shoe and edged with an elastic strip (4) intended to tighten this opening and strengthen
it, and of which the sole has a median longitudinal slit (5) intended to permit the lower part of the shoe intended to cooperate with the guide means
integral with the ski to pass through.

Abstract (fr)
Cette surchaussure (2) est constituée par une chaussette tricotée dont le bout de pied présente une ouverture (3) sensiblement circulaire prévue
pour laisser passer l'extrémité avant de la chaussure et bordée d'une bande élastique (4) prévue pour resserrer cette ouverture et la renforcer, et
dont la semelle présente une fente médiane longitudinale (5) prévue pour laisser passer la partie inférieure de la chaussure destinée à coopérer
avec les moyens de guidage solidaires du ski.
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